甲請編號	
Application No.:	
	此項由校方填寫

<u>佛教大雄中學</u> 2025-26 年度 中一後備生須知

- (一) 現在派發的中一「後備生」申請表格,<u>並不代表本校有</u> <u>剩餘的中一學位</u>。
- (二) 申請轉讀本校中一的學生,<u>必須於 2025 年 7 月 10 日</u> 及 7 月 11 日,先行前往被編派的中學註冊,待兩天註 冊後,如有學生退學,才會有學位空缺,屆時本校將會 通知「後備生」填補空缺。
- (三) 如要申請「後備生」空缺,請於 2025 年 7 月 9 日下 午 4:00 前,填妥申請表格,交回本校校務處辦理。
- (四) 遞交申請表時,請連同以下文件的影印本一併交回:
 - 五年級、六年級全年成績表影印本
 - 出生證明文件影印本
 - 中學入學派位証影印本

Buddhist Tai Hung College 2025-26 Notice

Secondary One Students on waiting list

- (1) Application forms for 'S.1 Students on waiting list' are now available but they are <u>not equivalent to the number of S.1 places left in the College.</u>
- (2) Applicants for S.1 transfer must register in the designated secondary school on 10th July and 11stJuly 2025. Successful applicants on the waiting list will be informed to fill the vacancies in case of withdrawal two days after the registration.
- (3) Applicants for 'Students on waiting list' have to fill in and submit the designated forms to the general office **before 4:00 p.m. on 9**th **July 2025**.
- (4) Submit the completed application forms together with a set of photocopies for the following documents.
 - -P.5 and P.6 Report Cards
 - -Documents for birth registration or record
 - -Documents for S.1 Admission (Secondary School Places Allocation System)